
Työterveys



Mikä on työterveyshuolto?
Työterveyshuolto tarkoittaa terveydenhoitoa,

jonka työnantaja on järjestänyt.

Työterveyshuolto kuuluu sinulle, 

kun työskentelet lomituspalveluissa.

Käynnit työterveydessä eivät maksa sinulle mitään.



Mitä työterveyteen ei kuulu?
Työterveyteen eivät kuulu

• perussairauden, kuten verenpaineen kontrollikäynnit

• reseptien uusiminen 

• ehkäisy ja perhesuunnittelu

• sukupuolitaudit

• pitkään kestävät haavahoidot

• rokotukset vapaa-ajan matkaa varten ja

• lääkärinlausunnot ja todistukset, jotka eivät liity työhön.

Lomatoimisto neuvoo, 

jos sinulla on kysyttävää työterveydestä.



Tämän ohjeen ovat tehneet

Pohjois-Savon lomituspalvelut,

Savonia-ammattikorkeakoulu & Soilimaria
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